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Jag önskar få svar på NÄR Karlsborgs kommun aktivt tänker sig ska börja arbeta med miljöfrågan som rör 
gruvprospekteringen i ärendet Havsmon:l samt HUR de då tänker agera? 

Laxå kommun har redan genom Kristdemokraterna begärt att en överklagan ska tas upp i Förvaltningsdomstolen 
ang Bergstatens beslut. 

Jag önskar även få veta hur de olika politiska partierna i Karlsborgs kommun ställer sig i frågan om gruvdrift i 
närheten av sjön Unden och dess miljöpåverkan. 

Viktigt att invånarna i Karlsborgs kommun nås av svaret i form av att svaren protokollförs samt diarieförs för 
allmänhetens åtkomst samt därefter kan väga in detta inför kommande val. 

Hälsningar 
Annica Eriksson 
Havsmon, Sjöstigen 
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